



企业信用等级证书

Enterprise credit rating certificate

证书编号: HYJC2021042907X01
Certificate No

天一瑞邦环境工程有限公司

根据该企业的信用记录, 经营状况, 债务风险, 发展前景, 结合社会口碑, 公众认可度, 经审核评估, 认定该企业信用等级为:

AAA

According to the enterprise's credit record, operation status, debt risk, development prospect, combined with social reputation and public recognition, the enterprise's credit rating is determined to be AAA after audit and evaluation

评审标准: Q/ HYJC001-2020
Review criteria

颁发日期: 2022年05月09日
Date of issue

有效期至: 2025年05月08日
Valid until

公示查询: www.cd315gov.cn
Public inquiry www.biddingcredit.org.cn



互认标识



电子证书

证书说明:

Notes:

1、企业信用等级自评定之日起有效期为三年。

The enterprise credit grade is valid for three years starting from the date of issue.

2、企业信用等级实行复审制度, 有效期内, 每年复审一次。经复审合格的, 加盖复审章后可继续使用; 信用状况发生变化的, 需重新评定信用等级并更换证书。

The credit grade should be re-examined every year in the period of validity. If the credit status has changed, the credit grade should be re-evaluated and the certificate should be changed.

3、有效期内企业改变名称的, 必须持证到发证单位办理变更手续。

if the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formal ites for the change.

4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况, 不作他用。

The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.

5、本证书不得涂改、转借。

Modifications or use by any other person is not allowed.

复审记录:

Re-examination record: _____

中国企业信用评价公示平台
China business credit evaluation publicity platform
华誉嘉诚国际征信有限公司
Huayu Jiacheng international credit Co., Ltd